
ÒBlanes ha quedat enrere i fa penaÓ

Lamenta que Blanes no hagi fet el salt que han fet la resta de municipis del seu voltant

Creu que, com a empresari, pot apor tar una gesti� a l'Ajuntament que encaixa amb els

temps actuals de crisi

Per qu� ha volgut saltar a la pol�tica?Perqu� conec molt Blanes i necessita un canvi. I gaireb� segur que puc fer

algunes millores per al b� del poble. Ho dic molt de deb�.Quin canvi?En moltes situacions. Blanes ha estat un

dels millors pobles de la Costa Brava i ara s'ha quedat enrere, potser perqu� hi ha deixadesa pol�tica i per manca

d'aglutinaci� de les entitats, tant del turisme, com del comer�, la pesca... La gent t� ganes de treballar per� est�

molt disassociada i aix� es pot resoldre per fectament.I com cal fer els canvis?Han de ser bons. El primer �s

donar feina a la gent i aix� no passa per donar subvencions sin� incentius perqu� pugui dur feina aqu� i despr�s

es treballi.Li ha costat fer el canvi a t�tol personal i dedicar-se a la pol�tica?S�, per� �s per la meva edat i visi�. No

deixar� la feina, que �s el meu futur, sin� que ho faig per una q�esti� idealista. La veritat, m'estimo Blanes i em

fa pena com est�. Veig com han crescut les poblacions del costat, com Lloret, Malgrat, Santa Susanna,

Palafolls..., i que ho han fet amb un caliu. I Blanes, no. Quan Blanes t� un potencial molt m�s gran que est�

desenvolupant. Ho veig i crec que hi puc apor tar coses amb l'ajut del meu par tit.Amb quina vocaci� fa el

pas?Amb la de fer millor Blanes, cap altra. No tinc problemes de cap tipus. Tinc ganes i vull fer quelcom b� per

Blanes.Com a empresari, nota la crisi?Molt, molt. Per� vam fer els deures quan va ser el moment. He de dir que

els resultats d'aquest any han estat semblants als de l'anterior, per� ho hem fet amb molt sacrif ici i reducci�. �s

clar que �s el mateix que cal fer a l'Ajuntament.Per qu� no hi ha empresaris en pol�tica?Perqu� ja es guanyen

prou b� la vida i no volen tenir problemes. He buscat empresaris que ens volen donar supor t a nivell de vot, per�

no volen sor tir a la foto. Per estar a la pol�tica has de ser molt idealista i jo, en el fons, ho s�c.Quants regidors

voldria treure?Quan vam parlar de posar-me de candidat del PP a Blanes, ja vaig dir que 3 regidors [ara n'hi ha 1]

per a mi seria una nota d'un 5 en una puntuaci� de 10. Per tant, si no en faig 3, estic susp�s per mi mateix.Com

s'ha de ser en pol�tica?Sincer i honest.Ingredients dif�cils de trobar?Potser �s per aix� que no hi ha bons

pol�tics.Qu� li agrada de Blanes?Tot! Tot!Qu� hi troba a faltar?Ilálusi�! I m�s vida!Qu� li agradaria millorar?Que

Blanes agaf�s un dinamisme integral, no nom�s tur�stic. Tenim un tresor amb el tema de la ciutat espor tiva, que

�s una de les millors d'Europa i ning� ho sap perqu� no se n'ha fet una bona promoci�.Com ha vist Blanes en

aquests darrers quatre anys?S'ha fet una tasca de tapar peda�os de tota la hist�ria que d�iem de l'�ltim govern

socialista de Josep Marig�. �s veritat, Marig� va deixar uns forats molt grossos.Temps de ser rendibles?A

Blanes tenim molts actius molt bons, per� no es rendibilitzen. Es poden fer mil coses. Fem coses ben fetes, amb

la par ticipaci� del turisme, dels hotelers, dels comerciants, el por t... Els conec a tots i hi conf io per fer un b� per

a Blanes.
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